



## Repair and Maintenance with our Service Car

Excellent service is a top priority for us. Whenever your equipment needs maintenance or repair, just give us a call and our technicians will come to your assistance. Our service vehicle is stocked with over 450 items, allowing us to have essential spare parts at hand at all times. Our on-site service also includes the Power-fitting of hydraulic or Teflon hoses of various sizes, as well as major rebuilds.

## Reparaturen und Wartungen mit unserem Service-Fahrzeug

*Service ist für uns selbstverständlich: Ganz gleich, ob es um eine Reparatur oder um eine Wartung geht, wir kommen zu Ihnen. Unser Servicefahrzeug ist mit über 450 Teilen ausgestattet – so stellen wir sicher, dass die wichtigsten Ersatzteile vorhanden sind, um Ihnen den bestmöglichen Service zu bieten. Dazu gehört auch, dass wir vor Ort bei Ihnen Hydraulik- oder Teflonschläuche in verschiedenen Größen verpressen und größere Umbauten durchführen können.*

## Maintenance Contracts

Preventive maintenance helps to minimize downtimes and increase operational safety. A maintenance contract will cover the complete history of your machine, which facilitates forward-looking and efficient service. In the long run you save downtime costs and enhance the overall technical availability of your equipment.

## Wartungsverträge

*Vorbeugende Wartung minimiert Ausfallzeiten und verschafft Ihnen eine höhere Betriebssicherheit: Ein Wartungsvertrag bildet die komplette Historie Ihrer Maschine ab und ermöglicht einen vorausschauenden, effizienteren Service. Langfristig vermeiden Sie damit Ausfallkosten und steigern insgesamt die Verfügbarkeit Ihrer Anlage.*



## Warehouse / Spare Parts Service

Always a reliable partner to our clients, we provide you with the spare parts or additional components needed to ensure the smooth operation of your equipment. Our central warehouse is superbly stocked, carrying over 3,000 items. Our qualified staff keeps track of everything and ensures a high professional standard of repair and maintenance.

## Lager / Ersatzteilversorgung

*Als verlässlicher Partner unserer Kunden stellen wir Ihnen die Ersatzteile oder Zusatzkomponenten zur Verfügung, die Sie für eine reibungslose Funktion Ihrer Anlage benötigen. Unser Hauptlager ist mit über 3.000 Artikeln exzellent sortiert. Den Überblick behalten unsere gut ausgebildeten Mitarbeiter, die sich um die kompetente Reparatur und Wartung Ihrer Anlagentechnik kümmern.*

## Training

How about some hands-on training for users and maintenance people at your company? We are happy to share our extensive knowledge and experience. Depending on your preferences, we can conduct trainings at our headquarters or your premises. A great opportunity for your staff to expand their technical expertise.

## Schulungen

*Unser Wissen und unsere Erfahrungen geben wir gern weiter: Wir bieten unseren Kunden Schulungen an – nach Absprache vor Ort bei Ihnen oder in unserem Haus – für Anwender und Instandhaltungspersonal. Auf diese Weise können Sie das technische Know-how Ihres Unternehmens kontinuierlich auf- und ausbauen.*

